
Rada ÚMČ Brno-Líšeň

Zápis z jednání Komise dopravy RMČ 
č. 5/2024

ze dne 20. května 2024

Přítomní členové:
Pavel Mokrý, Matěj Chrněla, Miroslav Sosík,
Miloš Knor, Adam Kučerovský, Vladimír Zavřel, Ladislav Barták

Hosté:
Ivan Kůs -  pozemní komunikace ÚMČ Brno-Líšeň

Program:
-  zahájení Komise dopravy
-  projednání bodů předložených členy Komise dopravy a ÚMČ Brno-Líšeň
-  diskuze a různé

Předseda Komise dopravy RMČ Brno-Líšeň konstatuje, že v 17.30 hodin je  přítomno 7 členů komise, ta je 
tedy usnášeníschopná a její jednání může začít.

Úvodem květnového jednání Komise dopravy RMČ informoval předseda komise o setkání s 
občanem, který chtěl do chodníku v Poledníkově ulici umístit madlo či tyč, jež by muži ulehčila 
vstup z chodníku na vozovku. I přes vysvětlení, že z hlediska bezpečnosti není toto možné, 
občan nebyl s verdiktem spokojený. Naopak spokojenost vyjádřili dopravní komisi lidé ze 
Zahradní ulice. Tam se v minulých dnech podařilo realizovat vodorovné dopravní značení ke 
spokojenosti všech obyvatel ulice.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Předseda Komise dopravy RMČ informoval členy komise o přestupcích v dopravě, které v 
dubnu řešila MP Brno. Nejvíce přestupků, celkem 137, se týkalo porušení zákazu stání v 
souvislosti s blokovým čištěním. Častou kontrolou strážníků prochází i parkoviště před 
líšeňskou poliklinikou, v dubnu tam na parkovišti s parkovacím koutoučem řešili přestupek 
36x. Strážníci se rovněž zaměřili i na vraky, těch mají v „merku“ osm.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Na Komisi dopravy RMČ Brno-Líšeň dorazil investiční záměr o vybudování samoobslužné 
čerpací stanice v u parkoviště P+R u Zetoru, přesněji poblíž křižovatky na Trnkově ulici. 
Tankovací stojan podle vizualice nezabere mnoho místa a i když se má v budoucnosti výše 
uvedená lokalita měnit, investor má zájem pumpu postavit. Vzhledem k tomu, že u stojanu 
nebude žádná další stavba a prodejna, měla by být podle dostupných informací cena pohonných 
hmot výrazně nižší než v blízkém okolí.

USNESENÍ: Komise dopravy RMČ DOPORUČUJE Radě MČ Brno-Líšeň 
souhlasit s investičním záměrem tankovacího automatu dle dokumentace 

PRO: 6 
PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 1



Ivan Kůs z ÚMČ Brno-Líšeň seznámil komisi s žádostí občana z Ondráčkovy ulice, který by 
chtěl před domem 103 umístit zpomalovací polštář. Občan tvrdí, že mu kolem domu jezdí auta 
rychle. Jelikož se jedná o obytnou zónu, kde je maximální povolená rychlost 20 km/hod, nejde 
o kolizní místo. Tedy pokud řidiči respektují dopravní předpisy.

USNESENÍ: Komise dopravy RMČ DOPORUČUJE Radě MČ Brno-Líšeň 
umístit zpomalovací retardér u domu Ondráčkova 103 

PRO: 1 
PROTI: 4 

ZDRŽEL SE: 2

Vladimír Zavřel poukázal na absenci pouličního osvětlení 
mezi ulicemi Podhorní a Zahradní. „Stínadla“ Líšně se 
nacházejí ve velmi úzké uličce, do které nebylo snadné dostat 
ani inženýrské sítě. Světlo do temného místa by tedy mohla 
vnést alespoň solární lampa, která není závislá na přívodu 
elektřiny. Otázkou zůstává, zda by instalace solárního prvku 
neosvítila někomu pozemek.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Ladislav Barták upozornil na špatný rozhled v křižovatce Holzova x Drčkova na výjezdu 
směrem do Slatiny. Ve zmíněném křížení jsou dvě šipky s přikázaným směrem, přičemž jedna 
je tam zcela zbytečně. Ivan Kůs z ÚMČ Brno-Líšeň přislíbil, že se na problematické místo 
podívá a zjistí, zda tam musí být ty šipky dvě, nebo zda by tam Bkom mohl nainstalovat šipky 
menší, které by řidičům usnadnily rozhled ve frekventované křižovatce.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Adam Kučerovský upozornil na dodávku, která soustavně parkuje na chodníku naproti ZŠ 
Holzova, přesněji u budovy u vjezdu do areálu firmy. Předseda dopravní komise přislíbil, že na 
to upozorní strážníky na dalším jednání Komise bezpečnosti RMČ s tím, že parkování na 
chodnících se začíná v Líšni rozmáhat.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

V čase 18.40 hodin ukončil předseda Komise dopravy RMČ březnovou schůzi s tím, že se další jednání uskuteční 
v pondělí 3. června 2024 od 17.45 hodin.

Zapsal Pavel Mokrý 
Ověřil Miloš Knot


